
الوحدة سعر الوحدة ᗷالدولار الامᢝᣞᗫᖁ  الᝣمᘭة  ᢝᣞᗫᖁالدولار الامᗷ ᢝᣠالسعر الاجما

Unit  Qty   Unit Price  (USD) Total Price (USD)

1

Providing and installation metal door using the external frame from an angle metal 

line 4 cm * 4 cm, thickness 4 mm and internal from an angle metal line 3cm*3cm thick 

3mm, and metal angle line in the middle of the door 3 cm * 3 cm * 3 mm with a metal 

sheet covering 2 mm thickness with painting three layers (one base +two oil paint 

(and rolling lock, hinges and all necessary, all the work should be done according to 

the site engineer instructions.

 من زاوᗫة معدنᘭة ᗷخط 4 سم * 4 سم و᚛سماᜧة 4 ملم ᢝ ᢔᣐطار خارឝب  ᢝ
ᡧᣍاب معدᗷ بᘭوترك  ᡧ ᢕᣂتجه :  ᢝ

ᡧᣍاب معدᗷ 

 منتصف الᘘاب 3 سم * 3 ᢝ
ᡧᣚ  ᢝ
ᡧᣍة معدᗫة 3 ملم وخط زاوᜧة خط 3 سم * 3 سم سماᘭة معدنᗫمن زاو  ᢝᣢوداخ 

 )وقفل درفلة ᢝ
ᡨᣎᗫقات (قاعدة واحدة + دهان زᘘسمك 2 مم مع دهان ثلاث طᚽ ةᘭحة معدنᘭسم * 3 مم مع صف 

.ومفصلات و᛿ل ما ᘌلزم ، ᘌجب أن يتم جميع الأعمال حسب تعلᘭمات مهندس الموقع

M2 180

Financial Offer: Providing and Installing Metal Doors in Annex (04) Four in Al‐Hol Camp – NES. 

العرض المالي: تجهيز وتركيب ابواب معدنية بالملحق (04) الرابع في مخيم الهول شمال شرق سوريا

NOTE: 

1. Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.

2. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.

3. The price must include the delivery of materials and complete  process to Al‐Hol Camp.

4. The offered Price includes, transportation,  loading & unloading and any other cost to distribute as per the locations/quantity required. 

5. Any Items (Goods or Materials) to be proposed shall not be manufactured or produced by any restricted country (Iran, Libya, Cuba and North Korea).

6. The company must submit approved site visit form and to be added to bid documents.

ملاحظة: 

ᢝ جدول الᝣمᘭات.     
ᡧ
ᣚ املة المذكورةᝣة الᘭمᝣاء ال ᡫᣄᚽ ست ملزمةᛳ1.    منظمتنا ل

كة. ᡫᣃ من ᡵᣂᜧأ ᡧ ᢕᣌمكن تجزئة العطاء بᘌ كة واحدة، و ᡫᣃ ان تتعاقد معᗷ ست ملزمةᛳ2.    المنظمة ل

ᢝ مخᘭم الهول
ᡧ
ᣚ  ل الموادᘭجب ان يتضمن توصᘌ 3.  السعر

4.    ألاسعار المقدمة جميع المصارᗫف من نقل و تحمᘭل و توزᗫــــع للمواقع المطلᗖᖔة. 

5.   أي مواد او معدات مقدمة للمنظمة ذو م شاء او انتاج من  (أيران وليᘭᙫا وكᗖᖔا وشمال كورᗫا)  غᢕᣂ مقبولة وᗖناء عليها سᚏتم رفض العرض المقدم. 

ف للمنظمة و ᘌجب ارفاقها مع مسᙬندات العطاء. ᡫᣄل المهندس المᘘارة الموقع موقعة ومعتمدة من قᗫم استمارة زᘌكة تقد ᡫᣄال ᣢجب عᘌ    .6

  

Name of Bidder:…..........................................................................................

Signature & stamp:

Date of Signing:…..........................................................................................

items Description 

Title of Signatory:…..........................................................................................

#

Grand Total in USD

Name of Signatory:…..........................................................................................
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